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                               ÅRSBERETNING 2022 
 

KOLBOTN TENNISKLUBB (KTK) 
 

 
                     Bilde fra klubbens sommerskole i 2022 

 
Styret i Kolbotn Tennisklubb har i 2022 bestått av:  
Stig Kjønstad   Leder  
Einar Granlien  Nestformann, boble/ute-anlegg + hall-komiteen  
Dag Kristensen Styremedlem, hovedtrener barn/voksne  
Svein Kolden  Styremedlem, marketing, web/data og medlemshåndtering 
Ane Svartberg  Styremedlem, prosjekter + trener tennis-skolen 
Geir Kronkvist  Styremedlem, økonomi og lønn 
Leif Wedøe  Styremedlem, hall-komiteen  

 

Videre har følgende bidratt i styrearbeidet: 
Gunnar Fagerli  Revisor  
 

Videre har våre «komite-deltagere» bidratt med sine oppgaver, dvs. 
- Hallkomiteen 

- Boble-komiteen 

- Ute-anleggskomiteen 

- Turneringskomiteen  

Styret vil takke alle som frivillig bidrar til at Kolbotn tennisklubb utvikler seg positivt 
med gode sportslige og sosiale resultater - og at klubbens anlegg forbedres og 
forvaltes på en god måte.   
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1. Styrets overordnede årsberetning  
 
Styret har hatt 8 styremøter i 2022 - og referater er arkivert og tilgjengelig fra møtene. Videre 
har styret deltatt i flere aktiviteter og møter med bl.a. Norges tennisforbund, Kolbotn 
Idrettslag (KIL), Nordre Follo kommune og ulike leverandører vedr. hall-prosjektet m.fl.     
 
Etter et par år med pandemi og ulike Corona-restriksjoner ble 2022 et «mer normalt år» for 
oss alle - og så også for klubben og våre tennisaktiviteter.  
 
Kolbotn Tennisklubb (KTK) har fortsatt som målsetting å være en «breddeklubb» hvor 
medlemmer i alle aldre og med ulike ferdigheter er like velkommen i klubben. Vi har som 
kjent et helårstilbud til våre medlemmer med tennis på utebanene om sommeren - og i bobla 
på vinteren. Videre er det hyggelig å registrere at vi blir flere medlemmer i klubben. Det var 
pr. 31/12-2022 registrert 297 medlemmer totalt i klubben. Vi viser til mer info om 
medlemsutviklingen i «kapitel 2».  
 
Vedr. sportslige aktiviteter deltar flere av våre yngre spillere i regionale, sosiale samlinger 
og turneringer - og mange har hatt fin framgang i 2022. Videre har vi deltatt i «lagtennis» 
med vårt herrelag - og vi har veteranlag for både damer og herrer. Enkelte deltar også i 
Norges-mesterskap og andre individuelle turneringer.  
 
Videre har vi opprettholdt vårt tilbud med tennisskole både ute - og i bobla, for både barn og 
voksne. Flere barneskoler benytter også vårt tilbud om tennis som en del av 
skolefritidsordningen (SFO). I perioden før og etter sommerferien fikk vi gjennomført vårt 
tilbud om «tennis sommerskole» for barn i ukene 26 og 33. Her deltok vel 60 barn fordelt 
over de to ukene. En stor honnør til våre dyktige og sosiale trenere i den sammenheng. 
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Klubbmesterskapet ble også arrangert som planlagt første helgen i september med god 
deltagelse. Vi utvidet klubbmesterskapet med en «sosial doubleturnering» for voksne 
medlemmer, med en «forsiktig grilling» etterpå. Se mer sportslig info i «kapitel 3» 
 
Videre har vi i løpet av 2022 ivaretatt klubbens eiendeler og oppgaver med å forbedre og 
forvalte våre anlegg; dvs. ute-anlegget, klubbhuset, bobla, vårt utstyr mm. Vi nevner først 
anlegget og utebanene. Banene må vedlikeholdes jevnlig i sommerhalvåret for at de skal 
være i god stand for medlemmene. Likedan er det med klubbhus, gjerder, vanningsanlegg 
osv. Utover vedlikehold fikk vi i 2022 lagt ny dreneringsgrøft, nytt dekke ved grunnlinja på 
bane 1 og 2 - og vi fikk skiftet ut vårt «rustne og gamle gjerde» rundt bane 1 og 2.  
  
Vår tennis-boble blir ikke «yngre». Medlemmene har på dugnad satt den opp i starten av 
september, spilt tennisinnendørs i vinterhalvåret - og tatt den ned igjen hele «35x2 ganger» 
siden den ble anskaffet i 1987. Bobla har fungert bra i høst/vinter etter at det 
tekniske/elektriske anlegget mm. ble skikkelig oppgradert i 2019/2020.  Vi har også tettet 
igjen mulige lekkasjer av snø/vann utenfra inn i bobla og fyrhuset. 
 
Vi takker anlegg- og boblekomiteen for at de står på for å tilby våre medlemmer fine 
utebaner og et helårlig tennistilbud med bobla. Se mer info om anlegg/boble i kapitel 4.       

Vedr. «tennishall-prosjektet» har vi brukt 2022 til fortsatt planlegging av tennis-hallen. 
Dette ut fra kommunestyre-vedtaket fra juni 2018 om å bygge hallen på grusbanen inntil 
kunstgresset på Sofiemyr. Vi har samarbeidet med KIL Fotball om «felles anleggs-planer». 
Den dialogen pågår fortsatt - og det tar noe ekstra tid når det er flere som skal bygge 
sammen. Videre har vi hatt flere møter med mulige leverandører av anlegget/hallen, og 
samtidig hatt kontinuerlig dialog med Nordre Follo kommune om våre planer. Vi håper å 
lande vår kommunale søknad om byggetillatelse i starten av 2023. Som dere vil se fra hall-
komiteens rapport er det allerede satt i gang kommunale byggeaktiviteter knyttet til vann og 
strøm mm. Vi har som tidligere nevnt engasjert ingeniør-selskapet «ProPlan» som vår 
«profesjonelle partner» i plan- og byggeprosessen. Videre har vi signert en god 
samarbeidsavtale med «COOP Øst» som hovedsponsor vedr. hallen. Kostnadene til hall-
prosjektet er i tråd med budsjett så langt - og det vises til hall-komiteens rapport vedr. 
detaljer her. Se mer info om hall-prosjektet i kapitel 5 i årsrapporten inkl. 
kostnadsoversikt. 

Økonomisk har 2022 vært et bra år for klubben. Ser vi på de «normale tennisaktiviteter» 
viser regnskapet for 2022 driftsinntekter på kr 2.371.335, dvs. 11,7% over fjorårets inntekter.  
Dette skyldes bl.a. flere deltagere på tenniskolen/sommerskolen, økte leieinntekter på våre 
anlegg og eksterne sponsorer/tilskudd.  
 
Videre har de normale driftskostnader for 2022 økt til kr. 1.774.379, dvs. 25,6% over 
fjorårets kostnader. Kostnadsøkningen skyldes bl.a. økte lønninger til våre trenere vedr. økte 
aktiviteter på tennisskolen/SFO, økt oppvarming og strømutgifter mm. Kostnadene til 
oppvarming av bobla er økt vesentlig bl.a. fordi vi i 2022 har flere leveringer like før nyttår 
enn i fjoråret. Det «normale driftsresultat» lander da på kr 596.956 dvs. en nedgang på 
15,9%. 
 
Utover det «normale tennisregnskapet» har vi i regnskapet for 2022 tatt inn netto-utgiftene til 
hall-prosjektet, dvs. utgifter på kr. 1.396.055.  Mao. lander vi på et negativt resultat på kr 
788.264 for 2022. Til tross for at de normale kostnadene økte mer enn inntektene år over år, 
ser vi 2022-resultatet som et positivt resultat bl.a. for å bygge egenkapital til å utvikle og 
forvalte våre anlegg og aktiviteter bl.a. hall-prosjektet. Mer info om regnskapet i pkt. 6.1. 
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Vedr. balansen er den blitt påvirket i takt med resultatene, dvs. en nedgang i størrelseorden 
900.000 bl.a. knyttet til hall-prosjektet og en utestående fordring fra fjoråret. Ser vi på våre  
konti er det en reduksjon av total saldo fra 4,5 mill til 3,6 mill. Mer info i pkt. 6.2. 
 
Vi viser også til den positive revisjonsrapporten for vår håndtering av klubbens økonomi-
forhold for regnskapsåret 2022, se pkt. 6.3   
 
Videre har vi vedlagt et «foreløpig budsjett» for 2023 som vi etter hvert ønsker å se to-delt. 
Den ene delen handler om det normale driftsbudsjettet knyttet til våre tennisaktiviteter på lik 
linje med tidligere år. Den andre delen handler om hall-prosjektet - som vi vil håndtere 
separat i budsjett og resultatoppfølging når vi kommer i gang med selve byggeprosjektet.  Vi 
vil komme tilbake med separat budsjett for hall-prosjektet når den tid kommer. Se forslag til 
budsjett 2023 i pkt. 6.4. 
 
Vi har ikke endret vår medlemskontingent de seneste år - men vi foreslår for 2023 å øke 
prisene noe pga. økte priser på oppvarming, strøm - og vårt hallprosjekt mm. Se våre web-
sider www.kolbotntennis.net mht. detaljer om prisene 
 
Videre viser vi til vår utsendelse av invitasjon til generalforsamling/årsmøte - og 
medlemmenes mulighet til å komme med forslag til KTKs generalforsamling, ref. pkt. 7 i 
årsberetningen. 
 
Vedr. valg på nytt styre i KTK for 2023 og frem til neste generalforsamling - har hele styret i 
utgangspunktet sagt «Ja» til gjenvalg. Vi har sett det som viktig med kontinuitet i styret bl.a. 
vedr. hall-prosjektet. Samtidig er det fritt fram for medlemmene å foreslå endringer i styret og 
nye styremedlemmer, ref. pkt. 8 i årsrapporten. 
 
Avslutningsvis nevner vi også at våre rutiner og dataverktøy har blitt forbedret i løpet av 
2022. «Spond» er en app. vi nå benytter for informasjonsutveksling, bl.a. til medlemmene, 
deltagere på tennisskolen, turneringsinfo og øvrige arrangementer mm. Videre benytter vi 
Spond til medlemshåndtering og betalinger mm.  Vårt «bookings-system» fungerer bedre 
enn tidligere - både til booking på utebanene og i bobla Vi viser forøvrig til våre hjemmesider 
www.kolbotntennis.net og Facebook for kommunikasjon. Videre benytter vi «Visma 
Accounting» til regnskap og lønnsrutinene.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

http://www.kolbotntennis.net/
http://www.kolbotntennis.net/
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2. Medlemmer  
 
Det var pr. 31/12-2022 registrert 297 medlemmer totalt i klubben, mens vi i 2021 var 292 
medlemmer, mao. en liten økning på 5 medlemmer i 2022. Som dere ser av tabellen 
herunder var økningen noe større i «coronatiden», men vi er fornøyd med at vi opprettholder 
en «stabil medlemsmasse», bra.  
Her er oversikten og utviklingen i antall medlemmer fra 2015 til 2022. 
 

År Junior Senior Sum 

2015 149 83 232 

2016 151 82 233 

2017 136 72 208 

2018 152 85 237 

2019 145 100 245 

2020 152 113 265 

2021 161 131 292 

2022 165 132 297 

 
Herunder en mer detaljert oversikt for 2022 sammenlignet med 2021. Til info er SFO-
deltagere i vår- og høstsemesteret som tidligere inkludert i junior 6-12 år.  
Det er som nevnt en total økning på 5 medlemmer. På juniorsiden er det en økning på 4 
medlemmer, og det er 1 studentmedlemskap mer enn 2021. Videre er det en økning på 2 
seniormedlemmer, mens antallet pensjonister ble redusert med 2. Antall æresmedlemmer er 
3 - som i fjor. 
 
Videre ser vi herunder at antallet dame/jenter har økt med 4 medlemmer, mens herrer/gutter 
har økt med ett medlemm. Antallet «familiemedlemskap» hadde også en økning i forhold til 
2021. Det er noe usikkerhet om alle i familien registreres som medlemmer, så vi tar et 
forbehold om alle medlemstall er helt riktige. 
 

Gruppe 2022 2021 Diff 

Junior 165 161 4 

Student 8 7 1 

Senior 108 106 2 

Pensjonist  13 15 -2 

Delsum 1 294 289 5 

Æresmedlemmer 3 3 0 

Total 297 292 5 

 

År 0-5 06-12 13-19 20-25 over 25 SUM 22 SUM 21 

Jenter/Damer - antall 0 38 17 3 38 96 92 

Gutter/Menn - antall 0 81 29 5 86 201 200 

Total 0 119 46 8 124 297 292 

 
 
For medlemshåndteringen, Svein Kolden 
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3.  Sportslige rapporter  
 

3.1 Rapport fra Tennisskolen 2022  

Vi har i 2022 gjennomført de planlagte kursene for både barn, ungdom og voksne. Fokuset 
vårt har vært å lære deltagerne «basis ferdigheter», føle mestring og glede ved å spille 
tennis, samt stort fokus på trivsel. Totalt antall deltakere på Tennisskolen har vært ca. 155 
elever, hvorav ca. 35 voksne. 
 
SFO-tennis er et tilbud til barneskolene i Oppegård/Nordre Follo kommune. I år har det vært 
stort sett deltagere fra Vassbonn og Kolbotn skole som ligger nærmest anlegget, og mer 
enkeltvis fra barneskolene på Sofiemyr og Tårnåsen. Antall SFO-barn var ca. 30 elever både 
på våren og på høsten. En stor takk til vår pensjonist-gjeng som hver tirsdag har hentet barn 
på Kolbotn skole og fulgt dem på en sikker måte til bobla. 
 
I uke 26 og 33 fikk vi gjennomført Sommerskolen, hvor det denne gang var ca. 60 barn 
/ungdom. De to ukene ble gjennomført med flere tennisøkter 
daglig - kombinert med lek og moro - og været var fint.  

På høsten ble det i regi av Norges Tennisforbund arrangert  
regionale «Tennis-Kids- turneringer». Turneringene er basert 
på bruk av ulike typer tennisballer ut fra ulike ferdigheter; dvs. 
Røde, Orange, Grønne og Gule (ROGY- turneringer). Disse 
sosiale barneturneringer har vært populære blant våre tennis-
skole elever og flere har deltatt i samlinger og turneringer på 
Nesodden, Moss, Askim, Soon og Ski.  

Vi har i 2022 kjøpt treningsutstyr for ca. kr. 50.000 til 
tennisskolen for utlån av racketer/utstyr og forbedring av våre 
treningsaktiviteter.   

Herunder et bilde av deltagere fra en av ukene på sommerskolen.  
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Videre viser vi til tenniskolens aktiviteter for barn og voksne i bobla på høst/vinter,som stort 
sett gikk etter plan med godt oppmøte. Vi hadde også en fin juleavslutning den 16/12.   

Herunder «en gruppe» av barn fra tennisskolen før juleavslutningen i bobla  

 

Vi takker til våre trenere på tennisskolen i 2022, dvs. Dag Kristensen (hovedtrener), Magnus 
Høyeraal, John Ivar Bye, Trond Ole Moldvær, Anders Wedøe, Marius Kristensen og Mikael 
Johansson     

For Tennisskolen v/Dag Kristensen, hovedtrener 

 

3.2 Turneringskomiteen 2022  

Turneringskomiteen for 2022 har bestått av: Gunnar Dahlquist, Vegard Holmefjord og Trond 
Ole Moldvær 
 
I 2022 ble det arrangert en landsdekkende «Gold- og Bronze turneringer for seniorer og  
klubbmesterskapet.  
 
Turnering Gold og Bronze herrer og damer, single og double 
 
20.05-22.05 ble det arrangert turnering i klasse Gold og Bronze senior. Arrangementet var 
vellykket med svært god deltagelse. Dette til tross for mye regn på lørdag. Vi fikk løst dette 
med nedkorting av kampene og noe spill i Abox Greverud fjellhall.  
 
Klasse Gold herrer single ble vunnet av Sandro Leonardo Paolo Zullo fra Furuset. Bronze 
herrer single var den største klassen med hele 32 deltagere. Kolbotn hadde med flere 
spillere som spilte god tennis, men ingen klarte å hevde seg. Vinneren i klassen ble Petter 
Christer Angur von Hedenberg fra Stabekk. Dameklassen Bronze single ble vunnet av Silje 
Jahr fra Golia. I double kom vår egen Sigbjørn Grini til finalen med tidligere KTK spiller 
Vegard Holmefjord. De vant finalen med solide 6/0, 6/1. 
 
Vi har også for 2023 fått innvilget vår søknad om å arrangere en ranking turnering UTR Gold 
og UTR Bronze for damer og herrer. I år vil denne turneringen bli arrangert 02.06-04.06. Vi 
oppfordrer alle fra klubben som ønsker å være med om å melde seg på tidlig. Det er mange 
fra andre klubber som avventer å melde seg på til de ser det er flere påmeldte. Melder vi oss 
på tidlig vil vi få med flere spillere fra andre klubber. Man melder på nettet ved å gå på siden:  
ntf.tournamentsoftware.com. 
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Klubbmesterskap 2022 
 
Klubbmesterskapet ble avholdt 02.09-04.09.2022. Deltagelsen var god, spesielt i 
veteranklassen og blant de yngste juniorene (hvor vi ikke kåret vinnere). Lørdag kveld hadde 
vi sosial turnering med grilling. Med god deltagelse og fint vær ble arrangementet svært 
vellykket.  
 
Leif Wedøe ble klubbmester i år - og uten å tape et eneste sett. I finalen ble det et 
familieoppgjør mot yngste sønn Anders, hvor Leif fortsatt befestet hvem som er best i 
familien - og klubben. Leif og nå Albert Wedøe vant doubleklassen. Se bilde herunder av 
Leif og Anders og turneringsleder Trond Ole etter premieutdelingen. I den «prestisje-tunge» 
veteranklassen ble Tomas L. Damborg klubbmester i år - etter en spennende finale mot 
Mikael Johansson. Se bilde av Tomas herunder. 
 
Resultatene for klubbmesterskapet 2022 ble følgende:  
Gutter 16 år:  
1. Alexandru Moldovan 
2. Marius Bjørhei 
3. Artin Omidi 
 
Herrer A: 
1. Leif Wedøe                     se bilde -→ 
2. Anders Wedøe 
3. Albert Wedøe og Lars Mikael Johansson 
 
Herrer B:  
1. Marius Troldmyr 
2. Ahmed Ahmed 
3. Ingar Pettersen og Alec Oyhenat  
 
Herrer veteran 45+ 
1. Tomas Damborg,           se bilde -→  
2. Lars Mikael Johansson 
3. Svein Kolden og Marius Troldmyr 
 
Herrer Double:  
1. Leif Wedøe og Albert Wedøe 
2. Anders Wedøe og Sigbjørn Grini 
3. Nikolai Semakoff/Trond Ole Moldvær og  
Svein Kolden/Tomas Damborg. 
 
Mer detaljerte resultater kan sees på våre 
hjemmesider kolbotntennis.net eller 
ntf.tournamentsoftware.com. Sett av tid til 
klubbmesterskapet i 2023 som blir arrangert 1-3 
september. 
 
Turneringer 2023: 
02.06-04.06   : UTR Gold og UTR Bronze. 
01.09-03.09   : Klubbmesterskap 
 
For turneringskomiteen Trond Ole Moldvær 
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3.3.1 Herrelaget 2022 
 
Herrelaget spilte i 2022 i 4 divisjon. Dette tilsvarer tidligere 3 divisjon. Etter omlegging av 
divisjonssystemet er det færre lag i divisjonene over. Vi kom på en god 4 plass og skal 
dermed også neste år spille i 4 divisjon.   Følgende spillere representerte herrelaget:  
 
Sigbjørn Grini 
Jan Palm 
Leif Wedøe 
Tomas Levorsen Damborg 
Albert Wedøe 
Anders Wedøe 
Einar Granlien 
Svein Kolden 
Trond Ole Moldvær 
 
For herrelaget Trond Ole Moldvær, lagleder 
 
 
3.3.2 Veteran damer 
 
Lagserien ute gikk ikke så bra for oss, vi ble sist i pulje 1. Vi møtte de beste lagene for 
veteran damer - og det ble vanskelig å vinne. Lag vi spilte mot var Eiksmarka 1, Ullern 1, 
Stabekk 1, Heming 1, NTK 1, OTK1 og VBTK 1.  
Det gikk bedre i lagserien inne hvor vi spilte i pulje 2, ble nr. 6. De som har spilte var: Peggy, 
Mette, Åse, Cecilie, Ina, Sara, Michelle og Eli.  Vi er på stadig jakt etter nye spillere som kan 
være med og henvender oss til spillere som er med på voksenkurs i klubben.  Har rekruttert 
med hell følgende spillere: Ina, Sara og Michelle. 

   
For veteran damer, Åse Kristensen, lagleder  
 
 
3.3.3 Veteran herrer 
 

«Herrenes veteranlag plasserte seg midt på tabellen i tredje divisjon i 2022, både 
innendørs og utendørs. Det var mange spennende kamper og stor innsats fra laget 
som bestod av: Bård, Svein, Mikael, Tomas, Einar, Leif, Stig, Gunnar og Jørgen. 
Godlia og Heming ble for sterke, mens vi slo Drammen, Vestre Bærum samt 
Bekkelagshøgda og spilte uavgjort mot Nordberg»  
 
For veteran herrer; Jørgen C. Hauge, lagleder  
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4. Baner og anlegg   
 
Vi viser her til vårt ute-anlegg med 4 grusbaner, klubbhuset, treningsutstyrs-boden, trapp og 
gjerder, vanningsanlegg, valser og koster, dommerkrakker, benker mm. Vi nevner også 
minitennis-banene og ballveggen utenfor selve anlegget - som vi oppruster årlig og benytter 
til lek og trening for de yngste. Trær og gress/plen utenfor anlegget er også med i vårt 
anlegg.  
 
Videre viser vi til bobla i vinterhalvåret - med duk, tepper, lys, strøm, oppvarming og utstyr + 
fyrhuset med de tekniske installasjoner og styresystemer mm. 
 
4.1 Uteanlegget 2022 
 
Vårdugnaden med valsing startet tidlig, men mye frost på vårparten medførte litt sen 
oppstart. Det er satt opp nytt gjerde rundt bane 1 & 2 og fjernet 400 trillebårlass med stein 
og grus. Videre er det laget gjerde langs trapp opp til klubbhus for å sikre at personer ikke 
faller ned mot gjerde. Det er også oppgradert sikringsskap og utelamper på klubbhuset. I 
den forbindelse ble det også skiftet ut termostater slik at varmen i gulv i garderober fungerer 
som de skal, da sparer vi en del strøm. Det har blitt gjort en del vedlikehold av bane 1 & 2, 
for å lette arbeidene til våren 2023. Det er bestilt 3Tonn med ny grus som kommer ved 
påsketider 2023. 
 
Det er vært å merke seg at alle kan delta med valsing på vårparten og ellers i året! 
Det kommer egen innkalling på dette ved påsketider. Det er meddelt 3 ivrige tennisspillere 
som bruker anlegget mye til å styre denne dugnaden. 
Det er også installert lettere vanningsutstyr på banene og det kommer ytterligere 
forbedringer til våren. Det er kommer 1’’ slange på bane 1 & 2 og ¾’’ på bane 3& 4. Da går 
det fortere å vanne, samt at utstyret er lettere slik at alle kan bruke det. 
Ellers normalt vedlikehold av linjer er gjort. Linjene på bane 3 ble lagt ned med sag som er 
den eneste metoden som fungerer på den knallharde banen. Banene holdt seg bra denne 
sesongen grunnet lite regn. En del linjer er slitt så vi må legge noe nytt til våren. 
Anlegget trenger mer vedlikehold fremover, men det meste fikser vi selv på dugnad. 
Når den nye hallen kommer opp fordrer det at vi må gjøre en del tiltak på anlegget som 
gjerder og fjerning av gammelt fyrhus mm. Dette får vi komme tilbake til, men viktig å huske 
på. 
 
Klubbhuset: 
Klubbhuset er blitt vasket men det er mange som ikke bryr seg om å ta av seg skoene. Det 
er også noen som bruker kjøkkenet uten å rydde etter seg det må de bli flinkere på. Det er 
gjort forsøk på en mer koselig atmosfære med kjøleboks osv, det har fungert, men kan bli 
bedre. Klubbhus ansvarlig er nå på plass for 2023. 
 
For anlegget Einar Granlien 
 
 
 
 



                  

 KTK
  Side 11 av 22 

 
 
Her et bilde fra arbeidet med å rive ned gammelt gjerde mm. og klargjøre for nytt gjerde.   
 
4.2  Tennisbobla 2022 
 
Teknisk: 
Bobla kom opp som tidligere år. Det er byttet lamper i alle lyskasterne og alt som fungerer 
som det skal. Et knust glass i en av lampene som er byttet. Ingen problemer med fyren og vi 
kan nå gjøre vedlikehold av brenneren selv (ref null utgifter til Jarotech i 2022 mot ca. 
50.000,- i 2020). 
 
Drift vedlikehold og vaktordning 
Driften av bobla går bra, støvsuging blir gjort mer eller mindre ihht. oppsatt liste. 
Vaktordningen fungerer som den skal og utføres på rundgang blant boblekomiteens 
medlemmer på ukebasis. Det er utført nødvendig vedlikehold av fyr og skiftet viftereimer. 
 
Økonomi: 
Alle har betalt for sine timer før utløpet av oktober2022. Online booking av strøtimer går nå 
svært bra og pengene kommer godt med. Vi ser at strøm og fyring er vesentlig høyere enn 
tidligere år. Inntekter og kostnader balanserer i henhold til budsjett. 
 
Det føres spesifikt internt regnskap for bobla, og det viser et overskudd for 2022. Dette 
regnskapet inkluderer en del «interne inntekter/kostnader» bl.a. tennisskolens bruk av halltid 
mm. Derfor viser vi til klubbens regnskap hvor interne overføringer er eliminert.    
 
Administrasjon: 
Boblekomiteen har avholdt 4 møter under året mest for planlegging av bobla opp og ned. 
2022-2023 sesongen. 
 
Vi håper jo at det blir ny hall, men bobla kan nok klare et år til 
 
Vi takker for medlemmenes deltagelse i dugnadsinnsatsen knyttet til å ta bobla opp og ned - 
og sees i den sammenheng også i 2023. 
 
 
MVH 
Einar Granlien 
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Her et bilde fra dugnaden for å ta ned bobla og klargjøre for utesesongen.  
 
 

5. Ny tennishall - hallprosjektet  
 

Årsberetning for Hallkomitén – Kolbotn Tennisklubb 

I denne korte årsberetningen tar vi status, oppsummere året og gir dere en indikasjon på når 
vi tror vi får satt “spaden i jorda”.  
 
For dere som følger med i lokalavisen og våre Facebooksider, så er dere godt oppdatert hva 
som skjer underveis. Vi søker her å oppdatere jevnlig med status og fremdrift.  
 
Kort oppsummert, så er det jevn og god fremdrift. Vi tar steg for steg, vi står i det og holder 
ut. Vi har hatt et godt samarbeide med kommunen og håper å komme igang med pæling en 
gang på nyåret. Det har vært mye arbeide med rammesøknad, mye avklaringer med KIL og 
samtidig ha kontroll på inflasjon og kostnadene knyttet til å bygge hallen. Nå som 
strømkostnadene og rentene beveger seg såvidt mye, så oppdaterer vi og følger 
risikoelementene i driftsbudsjettet tett.  
 
En viktig milepæl og avklaring for vårt prosjekt var at kommunen tar ansvaret for tilkomst til 
Kongeveien. Det har også gitt en god “fremdriftsfølelse” at Ingar har ryddet området for 
buskas, Einar har hatt flere befaringer med VA og Laje, samt VA avdelingen i kommunen om 
plassering av nye kummer, avløp, drenering, plassering av trafo, osv. Alt dette er nå avklart 
og vi venter kun på endelig svar på rammesøknad og igangsettingstillatelse. 
 
Vi har utfordret og presset på alle aktører involvert for å få oppstart av pæling mens det er 
tæle i bakken. Det er også viktig å bli ferdig med grunnarbeider før mai/juni, da kommunen 
skal stå for oppgradering av kunstgresset. Til dette trenger de området for rigg og drift på 
nordenden av tennishallen.  
 
Her er oppsummert hovedpunktene på hva som har skjedd i 2022: 

• Revidert tilbud fra Ski Byggservice i mars, med oppdaterte priser. Avstemt 

finansielt.  
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• Rammesøknad: En rekke tekniske avklaringer og nabovarsler før vi sendte 

rammesøknad i mai.  

• Spillemidler godkjent fra Kulturdepartementet ved byggestart. Vi fikk dette 

godkjent i brev fra Kulturdepartementet i juni. Dette utgjør ca 11 millioner kroner.  

• Innvendinger Rammesøknad. Motatt svar fra Nordre Follo kommune i august, med 

en del innvendinger og ønske om avklaringer.  

• Avklaringer Rammesøknad. September-november, avklart og svart opp alle 

innvendinger og sendt samlet oppdatert svar til kommunen. I hovedsak 2 saklige 

innvendinger, bruksavtale for atkomst og parkering, samt ny løsning for avløp.  

• Bruksavtale med Nordre Follo Kommune. Forhandlet frem og signert avtale med 

kommunen om ansvarsforhold knytte til avkjøring fra fylkesvei, over sykkelsti og inn 

på parkeringen på kommunens tom, for Kongeveien 72. (Tennishallen sin adresse) 

Kommunen tar ansvar for atkomst til parkering, KTK opparbeider og vedlikeholder 

sommerstid, kommunen måker vinterstid.  

• Avtalt med Kolbotn IL fordelingsnøkkel for felleskostnader knyttet til 

prosjektet. Dette gjelder strøm, vann- og avløp, flytting av hall. KIL skylder oss i 

størrelsesorden 3 millioner kroner, som vi må ha sikkerhet for før vi kan signere 

avtale med entreprenør. Dette gjelder felles prosjektering for brannvann og 

hydranter, kabelgrøft og overvann. Og kostnader knyttet til flytting av tennishall mot 

Kongeveien, på KIL sin oppfordring, skal KIL dekke alle kostnader knyttet. Det var en 

forutsetning for at vi ville flytte mot øst.  

• Sluttforhandlinger med entreprenør, Ski Byggservice. Vi jobber med å ta sikte på å 

få ferdig forhandlet kontrakt til februar – mars 2023.  

 
Når vi har møtt på «små overraskelser», har vi klart å løse disse underveis. Som 
ukuelige optimister, har vi tro på oppstart i 1.kvartal, 2023.  
 
Deretter vil arbeidet starte med hallen over bakken på forsommeren – for ferdigstilling en 
gang på «sen-høsten». Det fordrer at vi lander hele kontrakten med entreprenør og at de 
har kapasitet med sine underleverandører til oppstart som anslått. Forutsetningen i 
avtalen om kommunalgaranti fordrer at vi har en fastpris på hele kontrakten. 
 

Økonomi for 2022: 
Kostnadene i forbindelse med nye tennishall ble for 2022 totalt på 1.396.055 kr inklusiv mva. 
Disse kostnadene er hovedsakelig fordelt på kostnader i forbindelse med byggesøknaden og 
prosjektering av hallen. Det er fordelt på 9 forskjellige samarbeidspartnere:  
 
1. Enordtun AS 
Prosjektering overvann, vann og avløp kr 50.578. 
 
2. Exakt prosjektering AS 
Prosjektering brann (branntegninger, brannskisser mm) kr 53.994. 
 
3. Kolbotn Idrettslag 
Felles kostnader som faktureres begge veier. 
De har fakturert oss for felles anleggsbidrag til Elvia kr 98.244. 
 
Vi har fakturert de for oppmåling og tomte deling kr 27.585. 
 
4. Løvlien Georåd AS 
Geoteknisk prosjektering kr 10.469. 
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5. Nordre Follo kommune 
Geodata, oppmåling og byggesak kr 55.170. 
 
6. Proplan AS 
Bistand byggesøknad kr 334.106. 
Arkitekturprosjektering kr 35.375. 
Prosjektering fundamentering kr 341.688. Her vil vi viderefakturere KIL. 
Annet Kr 7.698 
 
7. Ski Byggservice AS 
Prosjektering for besparelse av betong kr 92.694 
Dette ga en besparelse i fremtidige betongkostnader på ca kr 2.000.000. 
 
8. Straye Stålbygg AS 
Prosjektering Stål kr 325.000. Dette beløpet vil vi få redusert i avtale med entreprenør Ski 
Byggservice AS. 
 
9. Stiftelsen Norsar 
Punktanalyse seismiske laster kr 18.625. 50 % er viderefakturert KIL i 2023. 
 
For Hallkomitéen 2022;  

Roald Albrigtsen, Trond Ole Moldvær, Leif Wedøe, Einar Granlien.  
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6. Økonomi -> 6.1.1  Regnskap  
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Kommentarer til regnskapet for 2022. 
Klubbens aktiviteter har økt i 2022 og inntekter & kostnader viser også det. Regnskapet for 
2022 viser driftsinntekter på kr 2.371.335, dvs. 11,7% over fjorårets inntekter på kr. 
2.122.591. Dette skyldes bl.a. flere deltagere på tenniskolen/sommerskolen, økte 
leieinntekter på våre anlegg og eksterne sponsorer/tilskudd. Inntektene fra 
medlemskontingenten er litt lavere enn i fjor pga. flere familiemedlemskap mm.  
 
Videre har de normale driftskostnader for 2022 økt til kr. 1.774.379, dvs. 25,6% over 
fjorårets kostnader på kr. 1.412.507. Kostnadsøkningen skyldes bl.a. økte lønninger til våre 
trenere vedr. økte aktiviteter på tennisskolen/SFO, og økt oppvarming og strømutgifter mm.. 
Det normale driftsresultat lander da på kr 596.956 versus kr 710.084 i fjor, dvs. -15,9% 
nedgang. Kostnadene til oppvarming av bobla økte mye bl.a. fordi vi i 2022 har flere 
leveringer like før nyttår enn i fjoråret. Faktisk skal fyringsutgifter i bobla være kr. 76.457 mer 
pga. en faktura i desember som ble feilsendt. Den er betalt i januar 2023, og belaster 2023 
regnskapet.   
 
Utover det «normale tennisregnskapet» har vi i regnskapet for 2022 tatt inn netto-utgiftene til 
hall-prosjektet, dvs. utgifter på kr. 1.396.055.  Vi viser til hallkomiteens redegjørelse på hvilke 
utgifter som har medført nevnte beløp. 
 
Mao. lander vi på et negativt resultat på kr 788.264 for 2022. Til tross for at de normale 
kostnadene økte mer enn inntektene år over år, ser vi 2022-resultatet som et positivt resultat 
bl.a. for å bygge egenkapital til å utvikle og forvalte våre anlegg og aktiviteter bl.a. noe 
tilskudd også til hall-prosjektet 
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6.2 Eiendeler & balanse   

 

 
 
Kommentar til balanserapporten; 
Balansen viser en reduksjon på 906.938 knyttet til hall-prosjektet og en utestående 
avsetning fra fjoråret. Ser vi på våre konti er det en reduksjon av total saldo fra 4,5 mill til ny 
saldo ved inngangen til 2023 på 3,6 mill 
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6.3  Revisjonsberetning for 2022  
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6.4a)  Forslag til ordinært «Budsjett 2023» 
 

    

Inntekter Res 2022  Budsjett 2023 Diff kr Diff % 

Treningsavgifter 1,127,665 1,130,000 2,335 0.2 % 

Leieinntekter bobla 400,336 400,000 -336 -0.1 % 

Leieinntekter uteanlegg 14,323 15,000 677 4.7 % 

Sponsorinntekter 115,248 120,000 4,752 4.1 % 

Stevneinntekter   63,260 60,000 -3,260 -5.2 % 

Offentlige tilskudd 308,753 310,000 1,247 0.4 % 

Medlemskontingent 341,750 360,000 18,250 5.3 % 

Inntekter hall-prosjektet   n.a     

Sum driftsinntekter 2,371,335 2,395,000 23,665 1.0 % 

Kostnader         

Treningsutstyr 91,373 70,000 -21,373 -23.4 % 

Lønn, ansatte trenere 114,711 120,000 5,289 4.6 % 

Feriepenger 10,834 9,000 -1,834 -16.9 % 

Renovasjon,vann, avløp 11,998 15,000 3,002 0.0 % 

Fyringsutgifter 267,746 400,000 132,254 49.4 % 

Strømutgifter 142,879 200,000 57,121 40.0 % 

Forvaltning anlegg 252,936 250,000 -2,936 -1.2 % 

Lønn, innleide trenere 630,125 640,000 9,875 1.6 % 

Datakostnad/web mm 11,580 12,000 420 3.6 % 

Møter & kurs 5,945 6,000 55 0.9 % 

Kontorkostnad  38,916 40,000 1,084 2.8 % 

Kontingenter krets/forbund 73,010 75,000 1,990 2.7 % 

Startkontingenter 36,004 35,000 -1,004 -2.8 % 

Forsikring 38,341 39,000 659 1.7 % 

Bank & gebyrer 47,981 48,000 19 0.0 % 

Sum kostnader ex. Hall 1,774,379 1,959,000 184,621 10.4 % 

Driftsresultat  596,956 436,000 -160,956 -27.0 % 

Kostnader hallprosjektet   n.a   

 
Kommentar: Vi ønsker å jobbe med 2 budsjetter i 2023. Det ene budsjettet er som foreslått  
herover knyttet til våre «normale tennisaktiviteter» og sammenlignes med resultatet fra 2022 
(excl. inntekter og kostnader vedr. hallprosjektet). Videre vil vi ha et budsjett for hall-
prosjektet som foreslått under 6.4b) på neste side.   
 
Våre inntekter for 2023 er samlet budsjettert på samme nivå som 2022, hvor de normale 
tennisinntekter øker litt (1%). Våre kostnader for 2022 øker noe - og spesielt knyttet til 
oppvarming og strøm til bobla, ref. bl.a. økte strømutgifter. 
 
Fortsatt lander vi på et godt resultat på kr. 436.000,- men det er som nevnt enkelte usikre 
faktorer som kan prege tennis-aktivitetene og dermed også budsjettet/økonomien.  
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6.4b)  Forslag til «Hall-budsjett» 
  

 
 
Kommentar: Vedr. hallprosjektet har vi landet på et totalt budsjett for hallen på vel 51 mill 
nok (inkl. mva) slik vi ser det nå. Det gjenstår diverse sluttforhandlinger med bygg-
leverandørene, slik at vi vil komme tilbake med mer eksakte tall etter hvert. Dette gjelder 
også dialogen med kommunen og KIL. 
  
Videre vil vi få refundert og har egne midler på vel 25 mill (grønnmarkert). I tillegg har vi 
estimert et tilgodebeløp på 2,89 mill fra KIL knyttet til flytting av hallen - og fordeling av felles 
utgifter. Vi har videre inkludert 2 opsjoner i budsjettet (gulmarkert) som vi vil vurdere om skal 
inngå i første bygge-fase – eller på et senere tidspunkt.  
 
Basert på dette budsjettet lander vi på et netto behov for eksterne midler på kr. 
22.340.933, som vil være det banklån i KLP vi skal leve med. 
 

 
 

Foreløpig hall budsjett
Dato: 27.03.2023 Total KTK KIL Netto KTK

Brannvann og Hydranter 500,000       250,000                 250,000                 

Banedekke 2,000,000   2,000,000              

Utstyr 500,000       500,000                 

-                               

Spile vegg (opsjon) 500,000       500,000                 

2. etg (opsjon) 2,000,000   2,000,000              

Kommunale gebyrer 100,000       100,000                 

Proplan 600,000       600,000                 

Kabel grøft 200,000       100,000                 100,000                 

Uteområde 100,000       100,000                 

Overvann -                     -                               

Div utomhus 200,000       200,000                 

Tilkobling VA 46,000         46,000                    

Tilkobling strøm 100,000       100,000                 

VA 800,000       160,000                 640,000                 

Peler beregning 400,000                 

Peler for flytting 1,500,000             

Tippemidler 11,300,000-           

Momsrefusjon 10,700,000-           

Egenkapital / sponsormidler 3,120,000-              

SBS pæling og dekke 16,376,150 16,376,150           

SBS over bakken 27,318,783 27,318,783           

Sum (ink MVA) 51,340,933 25,230,933           2,890,000             22,340,933 
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7. Innkommende forslag til generalforsamlingen   
 

 
7.1 Styret har forslag til justering av punkt 2 i KTKs vedtekter vedr. 
medlemskategorier.  
 
Vi ønsker å håndtere medlemskategorier i styret, dvs. ikke være bundet av vedtektene. Se 
endringsforslag  herunder  
 

§ 2 Organisasjon 

1) 

Kolbotn Tennisklubb er selveiende og frittstående med utelukkende personlige medlemmer. 

Klubben har følgende medlemskategorier 

a) Æresmedlemmer 

b) Seniormedlemmer 

c) Juniormedlemmer (til og med det år de fyller 18 

d) Ungdomsmedlemmer ( fra det år de fyller 19, til det år de fyller 21) 

(2) 

Kolbotn Tennisklubb er medlem og tilknyttet Norges tennisforbund 

(3) 

Kolbotn Tennisklubb er medlem av NIF gjennom Oslo idrettskrets, hører hjemme i Oppegård 

kommune, og er medlem av Oppegård idrettsråd. 

(4) 

Kolbotn Tennisklubb skal følge NIFs og tilsluttede organisasjonsledds regelverk og vedtak. 

NIFs lov gjelder for Kolbotn Tennisklubb uavhengig av hva som måtte stå i Kolbotn 

Tennisklubbs egen lov.   
 
 
7.2 Styrets forslag til endring av kontingenter for 2023, med dagens priser bak   

 
> Junior            600   - fra   500  
> Student       1600  -  fra 1500 
> Familie         3500  - fra 3000 
> Senior          2500  - fra 2200 
> Pensjonist    2000  - fra 1700  
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8. Valg av styre for 2022 -> generalforsamling mars 2023 
 

                                                                                                                                                                                                     
Følgende er på valg/ikke på valg ved årsmøtet   
 
Styreleder       Stig Kjønstad      På valg -> leder 
Styremedlem  Einar Granlien.         Nestleder -> ansvar boble & anlegg + hallkomiteen 
Styremedlem  Svein Kolden     På valg -> medlemmer + Data/Web/Marketing 
Styremedlem  Geir Kronkvist     Ikke på valg -> økonomi og lønn mm. 
Styremedlem  Ane Svartberg.      På valg -> klubbhus + prosjekter mm 
Styremedlem  Dag Kristensen.       På valg -> hovedtrener  
Styremedlem  Leif Wedøe     Ikke på valg -> hall-komiteen 
 
Hele styret har sagt «Ja» til gjenvalg. Vi ser det bl.a. viktig for kontinuiteten mht. hall-
prosjektet.  
 
Videre er foreslått Kristin B. Lund som nytt styremedlem. Utover styreposisjonen vil hun 
ta tak i Norges Idrettsforbund/Norges Tennisforbund konsept om en «Aktiv klubb». 
. 
Revisor.  
Gunnar Fagerli har sagt ja til å fortsette som revisor.   
 
Komiteene- og tillitsmenn i komiteene herunder velges ikke av generalforsamlingen - 
men organiserer seg selv. Endringer av personer rapporteres til styret fortløpende.   
 
Turneringskomiteen  
Leder Trond Ole Moldvær, Gunnar Dahlquist, Vegard Holmefjord         
  
Boblehall-komiteen  
Leder Gunnar Dahlquist, Einar Granlien, Elisabeth Rollem Storløkken, Ingar Undrum, Stein 
Grøtting, Harald Granmark, Lars Erik Hjelseth. 
  
Uteanlegg inkl. baner og klubbhus mm. 
Leder Einar Granlien, Dag Kristensen, Gunnar Dahlquist, Ingar Undrum, Jan Palm  
 
Hallkomite 
Leder Einar Granlien, Leif Wedøe, Roald Albrigtsen, Trond Ole Moldvær  
 
Hovedtrener: Dag Kristensen   
 
Oppmenn divisjonslagene 
Herrer 1: Trond Ole Moldvær  

Veteran damer: Michelle Diebels-Larsen  

Veteran herrer: Stig Kjønstad  
 
Valgkomite  
Leder Kjell Brevik 

 
 


